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C. B. Granollers disputa la fase d'ascens a la Lliga EBA 
X. SOLANAS 

t 

El Club Bàsquet Granollers afronta amb 
molta il.lusió la fase d 'ascens a la Lliga 
EBA. Després d 'una destacada ac tuado a la 
Lliga Regular, els vallesans somien amb 
arrodonir la temporada aconseguint l 'as-
cens, encara que també son conscients que 
será molt difícil. En fmalitzar la Lliga, el CB 
Granollers va ocupar la tercera posició, 
empatant a punts amb l 'U.E. Vallès, però els 
de Sabadell tenien una millor diferència de 
punts. 

La fase d'ascens, que s'iniciava coincidint 
amb el tancament d 'aques ta edició de 
Deporte Vallesano, tenia com a escenari el 
Favellò de Sabadell, on els granollerins van 
tenir l'oportunitat d'entrenar-se dies abans. 
En el grup del Club Bàsquet Granollers es 
trobaven el Santurce, l 'Alcudia i l 'Aracena. 
Els partits estaven previstos pels dies 27, 28 
i 29 de maig. Les semifinals, amb els dos 
primers de cada grup, es jugaven el 30, i la 
gran final el diumenge 31. 

Abans d'arribar a la gran cita, I 'equip que 
dirigeix Jordi Soler va disputar una sèrie de 
partits amistosos davant d 'alguns rivals de 
nivell, en els que va demostrar mantenir un 
bon estât de forma. Les coses es van com-
plicar a rencontre davant del Sant Josep de 
Badalona, en el que es lesionà Roma 
Cutrina. El base va rebre un cop a Tuli, 
lesionant-se la còmia. Un dia abans d'ini-
ciar-se les fases tenia complicada la seva 
presència, encara que Cutrina confiava 
poder vestir-se de curt i jugar. Sens dubte, el 
base és una peça molt important de I'equip. 

L'entrenador Jordi Soler està molt satis-
fet amb el rendiment d 'un equip que veurà 
premiada la seva gran temporada participant 
en les mencionades fases. Segons el tècnic, 
"la gent està molt il.lusionada, amb ganes 
d'aconseguir quelcom molt important. 
Considero que el fet d'estar aquf és un 
premi en recompensa a l'esforç realitzat 
durant aquests mesos. Cal recordar que 
l'objectiu en iniciar la campanya era no 
patir com la temporada anterior, i s'ha 
aconseguit sobradamente amb un gran 
rendiment. Ara intentarem fer un bon 
bàsquet, esperant estar encertats i arri-
bar el mes Iluny possible". 

Soler no ha tingut oportunitat d'estudiar a 
fons els rivais, ja que gairebé no li han arri-
bat cintes de partits. "Només he pogut 
repasar un video, però amb una qualitat 
doienta que no permetia estudiar els 
moviments com desitjava. Malgrat tot, 
s'ha de tenir en compte que normalment 
els equips del grup català acostumen a ser 
de major potencial, i espero que aquest 
any es repeteixi. Nosaltres hem de pensar 
en el nostre propi joc, fent-ho com 
sabem". 

Xavi Giménez 

L'equip que dirigeix Jordi Soler ha fet una destacada campanya 

El femeni, a Primera catalana 
Pel que fa al Sènior femeni, va acabar 

la Lliga en última posició, sense poder 
guanyar cap partit, i la propera tempora-
da jugara a Primera Divisió Catalana. Al 
club eren conscients que l 'equip tindria 
moites dificultats per a mantenir-se i que 
segurament baixaria, encara que ho 
volien fer en pista i no aïs despatxos. 
Però la realitat és que, tant jugadores com 
tècnics i directius, han viscut una tempo-
rada molt dura, sense conèixer el gust de 
la victoria en cap ocasió. Hauria estât un 
premi merescut per a unes noies que han 
tingut el valor de continuar fins el final, 
donant la cara i sense rendir-se. Això diu 
moli d'elles. A nivell tècnic, segur que 
haurien d 'estar en una altra categoria, 
però el carácter que han mostrai mereix 

ser deslacat. El propi entrenador, Gabi 
Moto, qui també ha patit molt, va felici-
tar a les components de I 'equip després 
de rú l t im partit. "He agraït a les noies el 
fet d'aguantar tota la temporada jun-
tes malgrat encaíxar derrota rera 
derrota. Normalment , quan passa 
quelcom semblant, al quart o cinquè 
partit Tequip comença a desfer-se, 
però aquí no ha succeï t Han patit a la 
pista, però ho han donat tot, i per això 
els vaig voler donar Ies gracies". 
Precisament, Gabi Moto es planteja la 
possibilital de continuar al capdavant de 
l 'equip. i pKxiria prendre's un temps de 
descans. Pel que fa a la resta del planten 
es van planificant de cara a la propera 
temporada. 
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